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Styremøte (digitalt) 4. august 2022 kl. 20-21 
Tilstede: Monica	Balto	Anti,	Agnar	Varsi,	Lone	J.	Nilssen	og	Synnøve	Solbakk.		

Forfall:	Leif	Erik	Varsi.	

Saksliste:  

Sak	26/22	 Økonomistatus	
Sak	27/22	 Orienteringer	og	diverse	oppfølginger		
Sak	28/22	 	 Oppfølging	av	tilskudd	og	nettside	
Sak	23/22		 	 Kommende	arrangementer	
 
Sak 26/22  Økonomistatus   
Vi	har	pr.	i	dag	ca.	kr.	170.000	på	vår	brukskonto	og	kr.	108.000	på	sparekonto.	Av	sponsorer	har	Vår	
Energi,	Tana	skuter&ATV	og	Byggmakker	har	betalt	sitt	bidrag.		
	
Vi	har	søkt	om	aktivitetsstøtte	på	kr.	20.000	fra	NCF	til	gjennomføring	av	rekrutteringstiltak-sykling.	
	
Loddsalget	er	i	full	gang,	og	hittil	har	Eirik	solgt	for	ca.	kr.	20.000.		
	
Det	meste	av	Sirbmá-briller	er	solgt,	kun	1	eske	igjen	–		som	legges	ut	for	salg	på	vår	salgsbod	under	
Sámi	maraton.	
	
Antall	betalende	medlemmer	hittil	i	år:	268.		
	
	
Sak 27/22  Orienteringer og diverse oppfølging  
Aktiviteter, representasjon og annet:  

• Rástegáisái/RástegáisáOpp	16.	juli	ble	dessverre	avlyst	i	år	pga	dårlig	vær.	
• Monica	hadde	16.	juli	i	år	møte	med	Levajok	fjellstue	om	div.	samarbeid,	bl.a	om	oppføring	

av	en	steinhytte	på	Rástegáisá.	Oppfølging:	Evt	samarbeid	om	steinhytte	fremmes	som	sak	til	
neste	styremøte.			

• Folkebad:	Kommunen/TKE	har	ikke	svart	på	vår	epost	om	koordinering	av	badevaktkurs.	
Oppfølging:	Vi	tar	sikte	på	oppstart	av	folkebad	første	uka	i	september.	

• Sykkelgruppa	v/Per	Torleiv	deltar	på	det	årlige	VårEnergi-seminaret	med	i	Vadsø	11.	august	
2022.		

	
 
Sak 28/22  Oppfølging av tilskudd og nettside 
Noen	av	de	vi	mottar	støtte	og	tilskudd	fra	ønsker	bilder	av	våre	aktiviteter	med	vekt	på	barn	og	
unge.	Therese	Norman	Andersen	er	engasjert	som	fotograf	under	Sámi	maraton	og	kan	ved	behov	
også	engasjeres	til	å	ta	bilder	under	andre	aktiviteter	(sykkelkarusell,	løpskarusell).	Oppfølging:	
Sykkelgruppa	følger	opp	fotografen	og	kontakten	med	Vår	Energi	og	SNN.	Synnøve	lager	en	artikkel	
på	nettsiden	om	samarbeidsparter,	inkl.	støtte	til	Sámi	maraton	fra	samfunnsløftet	.		
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Mihkku	skal	flytte	innholdet	i	vår	nettside	til	nytt	publiseringsverktøy	wordpress,	og	det	blir	også	nytt	
design.	Oppfølging:	Monica	avtaler	med	Mihkku	tidsplanen	for	nytt	nettsted.			
	
 
Sak 29/22  Kommende arrangementer  
Planlagte aktiviteter, konkurranser fremover:  

• Friidrettsdag	mandag	15.	august	under	aktivitetsuke ”Hopp og sprett” for barn	15.-18.	august	
kl.	10-14.	Oppfølging:	Friidrettsgruppa	følger	opp.	

• Høst-løpskarusell	anna	hver	tirsdag	nå	i	august.	Oppfølging:	Styret	foreslår	oppstart	tirsdag	
16.	august.	Friidrettsgruppa	følger	opp.	

• Terrengsykling for	rekrutter	og	sykkelkarusell for	de	minste	onsdager	fra	24.	august.	
Oppfølging:	Sykkel-	og	triatlongruppa	følger	opp.	

• Sámi maraton	lørdag	20.	august.	Det	blir	digitale	diplomer	i	år.	Vi	satser	på	ha	en	salgsbod	av	
klær	ved	start/mål-området.	I	tillegg	til	Sirbmá-klær	og	briller	vi	har	på	lager,	så	bestiller	vi	
Sámi	maraton	t-skjorter	(5	av	hver	dame	og	herre-str)	og	50	caps)	for	salg.	Oppfølging:	
Monica	og	friidrettsgruppa	følger	opp.	

	
	
Neste styremøte; onsdag 31. august 2022 kl. 20.  


